
Møtereferat Styre- og klubbmøte 030101 

Tilstede: Svein Håvard Fiskvik, Ragnar Albrigtsen, Nils Boye og Lars Tore 

Strand. Kenneth Haugan kunne ikke møte. 

Sak 1. Årsmøtet 170201 

Også på dette møtet ble årsmøtet diskutert en god del. Svein Håvard sender ut 

innkallelse samt begynner å skrive ned årsberetningen for år 2000. Ragnar setter 

opp regnskapet, dette skal være klart til neste styremøte. Viktige prioriteringer som 

bør være med på neste års budsjett er nytt elevutstyr (pgèr). Disse kan kjøpes brukt 

og billig i Sverige (bra utstyr). 

Sak 2. Liten interesse blant medlemmene 

Styret begynner å bli frustrert over det dårlige engasjementet blant medlemmene. 

Ingen gir noen form for tilbakemelding angående hva som skal skje i klubben, det 

er kun noen få (de faste) som har vært med på å sette opp klubbhuset. Dette er 

muligens et emne som bør taes opp på årsmøtet, det eneste organet hvor faktisk 

flere enn kun "de faste" er tilstede ? 

Sak 3. Betaling til instruktører 

På årsmøtet ifjor ble det diskutert om hvorvidt instruktørene skal få betalt for å 

gjennomføre kursing. Dette ble positivt mottatt, det er forståelig at ingen gidder å 

bruke opp sin egen flytid på instruksjon av elever uten å få betalt for det. Styret 

kom her ikke til enighet. Lars Tore mener at instruktørene bør få mesteparten av 

"overskuddet", dette fordi instuktørene utfører et arbeide som går over 128-160 

timer, dette mens de andre medlemmene flyr. Ragnar var uenig. Muligens en sak 

for årsmøtet ? 

Sak 4. Klubbhuset 

Nå er klubbhuset snart ferdig. Svein Håvard og Kenneth skal snekkere foringer på 

søndag, og da er det bare kjøkkenbiten som står igjen. Og ja....det blir 

innflytningsfest den 17.februar. 

Møtet er hevet. 

Referent 

Lars tore Strand 

 


